
LLŠF Valdes sēdes lēmumi 

Sēde notika 2016.gada 12.jūnijā, sāk.plkst.19:30 

Antālijā (TUR), viesnīca Grida Sity 

Vada: E.Lapsiņš 

Protokolē: E.Lapsiņš 

Piedalās: Arnis Podiņš, Jūlija Oļeksejenko, Eduards Lapsiņš 

Dienas kārtība: 

1. Par Pasaules kausa finansēšanu 

2. Par LV izlasi 2017 

3. Dažādi 

Valde ir lemttiesīga. 

1. Valde noklausījās A.Podiņa ziņojumu par Valsts izlases finansēšanas modeli Pasaules 

kausam Antālijā (TUR). Sportistus finansē no Federācijas budžeta, piesaistot papildus 

līdzekļus Ievas Melles un viņas pavadošās personas finansēšanai no LOK un IZM. 

Aleksandru Oleksejenko finansē SK ATLANTIS. Valde nolēma atbalstīt piedāvāto 

finansēšanas modeli un kamēr Federācijas kontā nav pietiekošu līdzekļu, pamatojoties uz 

iepriekšēju vienošanos, lūgt SK AMAZONES iztrūkstošo summu aizdod bez procentiem. 

Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

2. Valde noklausījās E.Lapsiņa ziņojumu par to, ka 2017.gadā pieaugušajiem nav nozīmīgu 

Starptautisku atlases sacensību un līdz ar to iesaka uzdot Treneru-tiesnešu padomei 

pārskatīt LV izlases veidošanas nosacījumus un pārsvarā līdzekļus novirzīt jaunatnes 

sacensību organizēšanai Latvijā un jauniešu izlases dalībai Starptautiskās sacensībās. 

Valde nolēma atbalstīt priekšlikumus. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

3. Valde noklausījās J.Oļeksejenko ziņojumu par problēmām ar Rīgas čempionāta 

organizēšanu. Vairums Rīgas stadionu ir rekonstrukcijā un citi, piedāvātie, neatbilst 

drošības noteikumiem. Valde nolēma mainīt Rīgas čempionāta norises datumu un no āra 

sacensībām pārcelt uz Rīgas manēžas telpām. Sacensību rīkošanas datumu pārceļot no 

9.jūlija uz 19.novembri. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

Sēdi slēdz plkst.21:00 


